
Bestyrelsesmøde Perlen  
 

Tilstede Kim, Morten, Niclas, Stefan, Henning, Hakon, Rasmus 

Formanden Vores jubilæum blev afholdt med god tilslutning. ca. 150 gæster 

om eftermiddagen og 83 til spisning. 

Økonomi Der er kommet et tilskud ifm. Indkøb af elektronik til båden. 

Jubilæet blev ikke så dyr som der var budgetteret med. Vi er en 
anelse efter ift. Indtægter på kontingenter, men vi går en god 
årstid imøde. 

Udvalg  

Uddannelse Intet nyt. 

Rugby/Fridykning Intet nyt. 

Junior  

Klubhus Der er møde på torsdag vedr. bassintider…men der kommer nok 

også andre temaer på. 

Båd Alt vores nye elektronik er blevet installeret og testet. Der 

mangler lidt småting, men den virker.  
Batteriet skal snart skiftes. 
Rummet under konsollen må pt. IKKE bruges til opbevaring! 

Alle bådfører skal omskoles ift. brug af den nye elektronik. 
Datoer bliver meldt ud senere. 

Sponsorudvalg Der er hevet sponsorgaver hjem for mere end 40.000,-, og 
udvalget har desuden fået støtte fra DIF og DGI´s foreningspulje 

på 25.625,- 

Turudvalg Turudvalget har møde i den nærmeste fremtid ift. sommer 

udflugter. 

Materiel Den sidste flaske skal trykprøves d.13 maj.  

Hjemmeside Intet nyt. 

Næste møde 18.juni kl. 18:30 

Eventuelt Triathlon og svømmeklubben har takket ja til at få produceret et 
tæppe til foyen. De andre klubber har ikke meldt tilbage. 

 


